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Dalun Chen 

Shanghai 

+86 21 6080 0326 

dalun.chen@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ General corporate 

◼ Technology, media and telecoms 

◼ Media and entertainment 

◼ Life sciences and healthcare 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Chen specializes in private equity and venture capital, and provides comprehensive legal services 

in connection with investment and post-investment matters for reputable private equity and venture 

capital funds.  He is also well known for representing start-ups and emerging companies in their 

equity financing and other compliance matters.  In addition, Mr. Chen has extensive experience in 

representing industry-leading companies in their acquisitions and sales.  Mr. Chen's experience 

covers a wide range of industry sectors, mainly including the circular economy, semiconductor, 

virtual economy, social networking, consumer products, artificial intelligence, healthcare, and 

biotechnology. 

Prior to joining Han Kun, Mr. Chen practiced with AnJie Law Firm. 

EDUCATION 
Mr. Chen received an LL.B degree from East China University of Political Science and Law. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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陈达伦 

上海 

+86 21 6080 0326 

dalun.chen@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 一般公司事务 

◼ 科技、媒体和电信（TMT） 

◼ 传媒娱乐 

◼ 生命科学与健康 

工作经历 

陈达伦律师专长于私募股权与风险投资，并擅长为知名的私募股权和风险投资基金的投资和

投后管理提供全面的法律服务。同时，其也擅长为初创企业和高速成长的企业的股权融资与

其他合规事宜提供法律服务。此外，陈律师在代表行业领先企业间的收购与出售方面也拥有

丰富的经验。陈达伦律师项目经验涉及广泛的产业领域，主要包括循环经济、半导体、虚拟

经济、社交网络、消费品、人工智能、医疗、生物技术等。 

在加入汉坤之前，陈达伦律师在安杰律师事务所工作。 

教育背景 

陈达伦律师于 2015 年毕业于华东政法大学，获得法学学士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


